
XI. KONGRES ZSS

Dogovor delavskega
razreda

Enajsti kongres zveze sindikatov Slovenije je sicer končan, pred
nami pa so pomembne naloge, ki so jih še posebej poudariii dele-
gati v razpravah.

Iz naše občine je sodelovalo na kongresu 17 delegatov. Kar 6
razpravljavcev je aktivno obogatilo predlog resolucije s svojimi
prispevki o položaju delavcev v agroživilstvu, gradbeništvu, zdrav-
stvu ter vzgoji in izobraževanju.

Edini delegat, ki je na kongresu posebej opozoril na problema-
tiko stanovanjske gradnje in neustrezno cenovno politiko, je bil
delegat iz našega združenega dela. Poudaril je. da gradbeni ozdi
niso edini povzročitelji nenehnih podražitev stanovanjske gradnje
ter pozval vse udeležence stanovanjske gradnje k smotmejšemu
načrtovanju, ki bo omogočalo tudi hitrejšo gradnjo. Eden naših
delegatov pa se je odločno zavzel za podporo sindikata le takim
ukrepom ekonomske politike, s kateritni bomo manjšali inflacijo
in s tem tudi koristi, ki jih le-ta prinaša nekaterim družbenim sub-
jektom.

Res je, da so delegati zelo nazomo prikazali položaj delavcev v
posameznih dejavnostih, ki je v večini zaskrbljujoč, vendar ne mo-
remo enajstega kongresa označiti s »kongresom tamanja«.

Delegati kongresa so se v imeou vseh članov ZS dogovorili za
odgovorno uresničevan je nalog tako, da bomo vsi člani najpozneje
do naslednjega kongresa lahko ugotovili, da smo hoteli, znali in
zmogli.
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